

StealthTM 50R

	Lunghezza f.t.	mt. 15,75
	Lunghezza scafo	mt. 14,25
	Larghezza max	mt. 4,050
	Immersione	mt. 0,70
	Motorizzazione standard	2x 710 hp Caterpillar mod C-12
	Propulsione	ARNESON DRIVE ASD 11
	Velocità max	nodì 52
	Velocità di crociera	nodì 46
	Materiale di costruzione	ARAMAT
	Serbatoio carburante	lt. 1600
	Serbatoio acqua dolce	lt. 700
	Persone trasportabili	12
	Categoria	"B"

	L.O.A.	mt. 15,75
	Beam max	mt. 4,050
	Draft	mt. 0,70
	Engines	2X 710 hp Caterpillar C-12
	Transmission	ARNESON DRIVE ASD 11
	Top Speed	60 Mph
	Cruising speed	53 Mph
	Material construction	ARAMAT
	Fuel capacity	lt. 1600
	Water capacity	lt. 700
	Passenger	12
	Category	"B"



STEALTH 50R

Its winning design and its performances also gives the possibility of using inside spaces. You can dispose of: a height of 1,96 metres, a cabin with toilet and shower, a separated dressing room, a double cabin, a toilet for guests, a dinette and a kitchenette. All versions are also available with sailor cabin. The STEALTH 50R is an open created for demanding people who love living the sea as protagonists.



Sa ligne captivante et ses performances n'excluent pas d'utiliser les espaces intérieurs.

À l'intérieur on dispose de 1,96 mètres d'hauteur, d'une cabine avec toilette et douche ou dressing séparé, une cabine double, une toilette pour les hôtes, dinette et coin cuisine. Toutes les versions sont disponibles aussi avec cabine matelot. Le STEALTH 50R est un open projeté pour les plus exigeants et pour ceux qui aiment vivre la mer comme des protagonistes